

冷锻冷锻成型加工，按图纸加工成各种规格产品(图) 冷锻加工件 冷

产品名称	冷锻冷锻成型加工，按图纸加工成各种规格产品(图) 冷锻加工件 冷
公司名称	余姚市舜洁水暖件厂
价格	面议
规格参数	品名(样品):冷锻件 材料材质:碳素钢 类型:锻挤法
公司地址	余姚市陆埠镇江南村(孙家)
联系电话	0574-62390816

产品详情

产品介绍 products

产品信息 product information 产品名称 product name : 冷锻加工 : 在机械外力作用下使相应的金属材料通过塑性变形, 获得具有一定形状、尺寸和力学性能的零件或毛坯的加工方法。 cold forging processing : metallic materials are deformed by the corresponding mechanical force.the parts will became a certain shape,size , mechanical property with this processing methods.

冷锻加工后的产品 the parts are produced by cold forging processing

生产原理 production principle

金属材料在机械外力的作用下在模具腔内变形 metallic materials are deformed by the corresponding mechanical force in the cavity of the mold

金属材料变形程度的图示
the extent of deformation of metallic materials

加工步骤 processing steps

1.确定加工数量 : 因冷锻成型加工的优势在于能在快速的生产大批量的金属零件, 故客户选择冷锻成型

前需要估算加工数量，以确保最大限度的发挥冷锻成型加工的优势，温馨提示，每次加工数量大于10万件/次。

2.确定加工规格：本厂冷锻加工的常规规格为：最大外径25mm；最大长度40mm，如超过以上规格，需详细交流，email：13705842410@163.com或sgp19832001@163.com，电话13705842410 孙经理3.传输加工图纸：确定加工的客户请及时通过阿里旺旺及邮箱形式，将图纸以图片的形式或pdf的形式传输给本厂，本厂技术人员将以最快的速度评估生产加工的可行性，并将结果通知给客户，以确定加工计划。

4.明确加工步骤：当本厂确定能承担客户的加工产品规格后，将与客户进行深入沟通，对模具设计，材料选择，费用结算等问题进行详谈。

5.签订加工合同：完成以上步骤后进行加工合同签订，并按合同进行加工，完成客户相应要求，并希望客户能关注生产进程。

1.determine the quantities of processing:due to the advantages of cold forming process is able to quickly produce large quantities of metal parts, so customers need to estimate the quantities of processing, to ensure maximum advantage of cold forging processing.tips: each processing quantities greater than 100,000 / times.

2.determine the processing specifications:general specifications for cold forming process : the largest diameter 25mm; maximum length of 40mm, exceeding the above specifications , to be detailed exchanges , email: 13705842410@163.com or sgp19832001@163.com, telephone 13705842410 mr. sun

3.transmission processing drawings: customers transmit the drawings to us through ali want and email form a picture or pdf. our technicians will assess the feasibility of processing as soon as possible. the result will be notified to the customers to determine the processing program.

4.determine the processing steps:when we can do the processing,we will conduct in-depth communication with customers, such as mold design, material selection, settlement costs and other issues discussion.

5.signed processing contracts: signing a contract for processing and then complete the corresponding requirements of customers. we want our customers to be able to concern the entire production process.

产品展示 processing show

公司介绍 company introduction

我厂创建于1986年，位于有中国水暖之乡之称的浙江余姚江南水暖城，是一家生产水暖五金配件加工，水暖高质量的锌合金螺帽，冷锻冷打件，紧固件，非标准件，通用件，其他连接件等产品的专业生产厂家。公司拥有现代化标准厂房1000多平方米，员工50多名，其中技术人员5名。评为水暖城优秀企业，镇诚信企业，中国五金协会会员。本厂拥有先进、专业的生产设备，全自动六工位24b成型冷打冷锻机。产品广泛应用于国内各配套厂家，并具备生产高质量产品的能力，出口多个国家和地区。欢迎各界朋友莅临指导、参观和业务洽谈。邮箱：sgp19832001@163.com电话：13705842410 0574-62390816 传真：0574-62390816。 our factory was founded in 1986, is located in the hometown of chinese known as plumbing, yuyao, zhejiang jiangnan plumbing city, is a manufacturer of a variety of plumbing hardware accessories, high-quality zinc alloy plumbing nuts, cold forging parts, fasteners, non-standard parts, gm parts, and other specialized products such as connector manufacturer. the company has modern standard workshop 1,000 square meters, more than 50 employees, including 5 technicians, and multi-vendor cooperation. our factory has been rated as outstanding enterprises, credit companies, china national hardware association.the factory has advanced and professional production equipment, zinc alloy die-casting machine, six power-bit 24b cold forming machines, automatic lathes and other advanced equipment. products widely used in the supporting manufacturers, and have the ability to produce high quality products, exported to many countries and regions. welcome friends from all the guide, visit and business negotiation. e-mail: sgp19832001@163.comtel: 13705842410 0574-62390816 fax :0574 -62390816

企业证书 company certificate

本产品的品名（样品）是冷锻件，材料材质是碳素钢，类型是锻造法，材料原始形态是棒料，变形温度是冷锻，后续深加工是有，表面处理是电镀，重量是0.1（kg），打样周期是8-15天，加工周期是16天及以上，年剩余加工能力是10000000（件），年最大加工能力是100000000（件），加工贸易形式是来图加工，加工长度是40mm之内，直径是25mm之内，材质是钢材，铁材，冷锻材料